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Verslag tekst:  Voorgestelde 
behandeling 

 

1.  Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering.  

 

2. Verslagen en algemene organisatie     

a. Mededelingen        Ter informatie  

1. Mededelingen van de voorzitter 

- Benoeming Directeur Publieke Gezondheid    Ter besluitvorming 
De voorzitter geeft aan dat het Dagelijks Bestuur een succesvolle selectieprocedure heeft kunnen afronden en 
heeft besloten om Henk Bril per 1 september aan te stellen als Directeur Publieke Gezondheid. Gezien dit 
besluit stelt de voorzitter voor dhr. Bril tevens per 1 september 2020 aan te stellen als directeur/bestuurder 
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van de Stichting Publieke Gezondheid en van de Stichting Veilig Thuis Gelderland-Midden. Dit is een besluit 
dat is voorbehouden aan het AB. De voorzitter stelt vast dat wordt ingestemd met het voorstel.   
 

2. Mededelingen van deelnemende gemeenten 

n.v.t. 

3. Mededelingen van de directie 

Dhr. Slofstra:  

-Hij wijst op het voorafgaande besloten informeel overleg en hij stelt voor enkele elementen vast te leggen in 

deze formele vergadering: T.a.v. van capaciteit voor het bron- en contactonderzoek Covid-19 moeten we op 

basis van de RIVM-inschattingen rekening houden met een mogelijke groei van (circa 7 fte regulier en) nu 

circa 50 fte naar mogelijk 250 fte in de komende maanden. Dat betekent dat wij kijken naar een schaalbare 

voorziening voor de huisvesting. Zittend personeel vragen wij langer thuis te blijven werken. 

-Hij meldt dat de Onderzoeksraad voor Veiligheid het onderzoek van de flatbrand in Arnhem van 1 januari jl. 

nu concreet gaat oppakken. Door andere prioriteiten heeft het OVV-onderzoek een tijd stilgelegen.  

-Hij geeft aan dat door Covid-19 de besluitvorming over het advies t.a.v. de WNRA voor brandweerpersoneel 

is vertraagd naar november / december 2020. Nu al is duidelijk dat constignatie en alle vormen van piket snel 

zullen moeten stoppen. Dit speelt met name in Ede.  

-Onlangs heeft VT een audit gehad in het kader van ISO-certificering. De beoordeling van VT was zeer 

positief. Dus dat is een compliment waard.  

  

b. Verslag en besluitenlijst vergadering AB d.d. 8 april 2020   Ter besluitvorming 

Het verslag en de besluitenlijst worden ongewijzigd vastgesteld.  

c. Concept-besluitenlijst DB d.d. 3 juni 2020     Ter informatie 

Voor kennisgeving aangenomen. 

d. Lijst ingekomen stukken       Ter besluitvorming 

Er wordt ingestemd met de voorgestelde wijze van behandeling.  

   

3. Brandweer 

a. Invoering 24 uurs beroepsbrandweer Ede / aanpassing dekkingsplan Ter informatie 

Dhr. Slofstra geeft een toelichting. De wijze waarop de brandweerzorg in Ede is georganiseerd is niet 

houdbaar voor de toekomst. Hier is een plan voor opgesteld. Voor het eind van het jaar zal ook het 

dekkingsplan moeten worden aangepast. Dat heeft vooral in Ede effecten. Zo is de post Stadspoort in de 

nieuwe situatie eigenlijk niet meer nodig. De nieuwe inrichting heeft ook financiële effecten (1,5 mln) die een 

plek moeten krijgen in de verdeelsleutel. 

Dhr. Van Dijk vraagt verduidelijking in welke mate Ede hierover besluit en in welke mate het AB. Wie gaat 

over wat?  

Dhr. Verhulst geeft aan niet iedereen voorstander is van het sluiten van Stadspoort. Als de raad de post toch 

open wil houden betekent dat 2 ton meer voor Ede. Hij voelt zich zelf verantwoordelijk voor de brandweerzorg, 

die is vormgegeven door VGGM. 

Dhr. Slofstra vult aan dat de brandweerzorg is belegd bij het AB. Je zou kunnen zeggen dat Ede heeft 

ingezien dat met de kennis van nu de brandweerzorg zoals is ingebracht in 2014 bij nader inzien niet voldeed 

en daarom daar met terugwerkende kracht wat aan gedaan heeft.  
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Dhr. Van Dijk geeft aan de consequenties van deze besluiten nog niet te kunnen overzien en dat vindt hij 

moeilijk.  

Dhr. Slofstra geeft aan dat de totale kosten voor de brandweerzorg met 1,5 mln uitzetten en via de 

verdeelsleutel worden deze kosten verdeeld.  

 

4. Publieke Gezondheid en Ambulancezorg      

a. Onderzoek governance Veilig Thuis      Ter besluitvorming 

Voor dit agendapunt is dhr. Van Asseldonk aanwezig om een toelichting te geven op het rapport dat hij heeft 

opgesteld. Hij licht de opdracht en wijze van aanpak toe, vooral bestaande uit het afnemen van een reeks van 

interviews. Er is gekeken naar de gemaakte afwegingen bij de oprichting van Veilig Thuis. De conclusies en 

aanbeveling zijn aangevuld vanuit de stuurgroep en aangeboden aan het Bestuurlijk Overleg Veilig Thuis 

(BOVT). Een grote meerderheid wil graag de huidige opzet handhaven, zij het binnen enkele 

randvoorwaarden. Dan gaat het onder meer om de positie van het BOVT en de Raad van Toezicht en over de 

omvang van een financiële reserve. Verder is geconstateerd dat onderwerpen over veel te veel schijven 

worden besproken. Dat zou beter verdeeld moeten worden. 

 

De voorzitter dankt dhr. Van Asseldonk voor zijn inbreng en inzet.  

De heer Van Dijk vraagt of gekeken is naar de juridische status. Kan VT een stichting blijven en in hoeverre is 

er dan sprake van zelfstandigheid. Hoe zit het met de zienswijze vanuit de raad op de begroting? 

Dhr. Van Asseldonk antwoordt dat nog een aantal juridische vragen open staat. Die worden nog nader 

uitgewerkt.  Het is mogelijk dat VT een stichting blijft. Uitgaande van een zelfstandige stichting is hoeft deze 

stichting geen begroting aan de raad voor te leggen voor een zienswijze.  

Dhr. Van Riswijk stelt dat VT niet is opgericht om zaken uit de transparantie te houden. De begroting 

voorleggen aan de raad hoeft wellicht niet, maar het is wel wenselijk. Dhr. Van Asseldonk stelt dat hier dus 

nog een discussiepunt ligt. Dhr. Van Daalen bevestigt dit. De voorzitter vraagt of kan worden ingestemd met 

de voorgestelde besluitvorming. Dat blijkt het geval.  

 

b. Stand van zaken zorgcoördinatie      Ter informatie 

Dhr. Van Eert geeft een korte toelichting op de memo. Het zorgcoördinatiecentrum richt zich op de acute 

zorgketen. Bij de besprekingen over de meldkamer kwam na enig moment het ZCC in beeld. Moet alles wel 

naar Apeldoorn? Als je kijkt naar de huisartsenposten is afschalen logischer dan opschalen. Ook de 

bekostiging van de acute zorg is heel anders (via VWS en zorgverzekeraars). Er draait, met steun vanuit 

VWS, een pilot in de regio’s Gelderland-Midden en Gelderland-Zuid om te komen tot één gezamenlijk ZCC. 

De vraag is nu nog: hoe? In relatie tot de ontwikkeling van de meldkamer in Apeldoorn (afronding voorzien 

voor november 2022) is daar vorig jaar wel op geanticipeerd: een deel van de meldkamer kan ook op een 

andere locatie. Belangrijk is dat 112 via Apeldoorn blijft lopen. Een belangrijk aandachtspunt is het tempo van 

beide ontwikkelingen. Die moeten gelijk op lopen.   

 

c. Stand van zaken Zorg en Veiligheid      Ter informatie 

Mevrouw Schaap wijst erop dat dit onderwerp terugkomt in het platform personen met verward gedrag van 30 

september a.s. Zij geeft aan dat ZON MW een subsidie heeft toegekend. 

 

d. Wet Ambulancezorg       Ter informatie 
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Dhr. Slofstra licht toe dat met de nieuwe wet wij een vergunning voor onbepaalde tijd gaan krijgen waarmee 

we de werkwijze kunnen houden zoals we gewend waren.  

 

5. Rampenbestrijding en crisisbeheersing 

a. MCP Hoogwater        Ter besluitvorming 

Zonder verdere beraadslaging wordt ingestemd met de intrekking van de oude rampbestrijdingsplannen.  

 

b. Intrekking Multidisciplinair Coördinatieplan PFW Ingrediënts   Ter informatie 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 

c. Evaluatie FRB+        Ter informatie 

Voor kennisgeving aangenomen. 

 

  

6. Presentatie “Aanpak zorgfraude” (door: Linda Koomen)    Ter bespreking 

Deze presentatie was oorspronkelijk voorzien voor het aansluitende overleg van het Districtelijk 

Veiligheidsoverleg. Vanwege mogelijk interesse voor dit thema bij wethouders is deze presentatie verplaatst 

naar de AB vergadering. De powerpoint presentatie is beschikbaar (via directiesecretaris VGGM). 

Rondvraag en sluiting 

7. Rondvraag en sluiting 

De voorzitter wijst erop dat dhr. Strijbosch een andere functie bij de politie heeft aanvaard en daarmee dus 

afscheid van ons gaat nemen. De voorzitter dankt hem voor zijn inspanningen.  

De voorzitter sluit de vergadering.  

 



 

 

Besluitenlijst AB Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden / 
Bestuurscommissie veiligheid en gezondheid d.d. 24 juni 2020 
 

 
A. De gezamenlijke vergadering stelt het verslag en besluitenlijst vast van de vergadering van 8 april 

2020  
 

B. De gezamenlijke vergadering stemt in met de voorgestelde wijze van afdoening van ingekomen 
stukken. 

 
C. De gezamenlijke vergadering heeft kennisgenomen van het besluit van het DB om H. Bril aan 

nemen als nieuwe DPG en stemt in met het voorstel om deze DPG tevens aan te wijzen als 
directeur-bestuurder van de Stichting Veilig Thuis en de Stichting Publieke Gezondheid.   

 
D. De gezamenlijke vergadering onderschrijft de conclusies en aanbevelingen uit het evaluatie 

onderzoek Governance Veilig Thuis. 
 
E. De gezamenlijke vergadering neemt kennis van het vastgestelde Multidisciplinair Coördinatieplan 

Hoog Water stemt in met de intrekking van de daaraan voorafgaande verouderde 
rampbestrijdingsplannen  

 
 

 
 


